
Veselý koniec fašiangov:
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Z diára primátora

26. 1. 2007 – 22. 2. 2007
26. 1. stretnutie Spoločenstvo vlastníkov lesov, Ing. Jozef Hanzel,

Ing. Pavol Štefanka – realizácia zvozu drevnej hmoty v meste
Turzovka
účasť na výbore FK TATRAN Turzovka

28. 1. výročná členská schôdza Slovenského zväzu rybárov, orga-
nizácia v Turzovke 

29. 1. prijatie Ing. I. Janovcovej a A. Čuboňovej, Slovenská
sporiteľňa Čadca a pobočka Turzovka – ponuka finančných
služieb pre mesto
návšteva spol. ECOTHERM – Ing. Miloš Zimka – rozvojové
zámery mesta Turzovky
prijatie Ing. Ladislava Keltoša, riaditeľa pobočky Ľudovej
banky Žilina, pob. Čadca – ponuka finančných služieb pre
mesto
Správna rada n.f. Otváraj sa brána – fond pre pomoc deťom v
meste Turzovka

30. 1. návšteva Turzovskej drevárskej fabriky, Ing. Vladimír
Dlhopolček – riešenie rozvojových problémov mesta
Turzovka
pracovné stretnutie za účelom prípravy petičného výboru
mesta, poslancov Mestského zastupiteľstva, vo veci doriešenia
prevodu Polikliniky Turzovka do majetku mesta a zabezpeče-
nie komplexných zdravotných služieb pre občanov mesta a
Horných Kysúc
pracovné stretnutie vo veci vyriešenia dlhodobého problému
odvodnenia lokality Vyšný koniec, za účasti kompetentných
inštitúcií a organizácií, š.p. Meliorácie,  Povodie Váhu,
Železnice SR, Obvodný úrad životného prostredia
pracovné stretnutie lekárov Polikliniky Turzovka a starostov k
riešeniu problémov tohto zdravotníckeho zariadenia
kontrolný stavebný deň vo veci výstavby prevádzkovej a
správcovskej budovy v areáli športu Závodie

31. 1. pracovná porada ENERGETIKA TURZOVKA s.r.o. vo veci
zabezpečenia územného rozhodnutia na prepojenie dodávok
tepla na inú alternatívu – biomasa, štiepky
prijatie Ladislava Hečka, konateľa spoločnosti ARZ – rádioko-
munikácie – upresnenie ponuky metropolitnej siete a interne-
tizácie káblových rozvodov pre občanov mesta

1. 2. zhromaždenie obcí a miest Združenia miest a obcí Kysúc –
voľba nového  predsedu a členov Rady, úlohy na toto volebné
obdobie, Čadca

2. 2. účasť na zápise detí do ZŠ Turzovka Bukovina
účasť na rokovaní novozvoleného výboru Dobrovoľného
hasičského zboru mesta Turzovky – spolupráca pri úlohách
mesta v roku 2007

5. 2. pracovné stretnutie k participácií a aktívneho občianstva
mladých ľudí v meste, za účasti žiackych parlamentov a
mládežníckych samospráv k postupu a úlohám, aktivitám
mesta v roku 2007 – účasť mladých ľudí na nich
prijatie MUDr. Jozefa Marca, poslanca Žilinského samo-
správneho kraja – rozvojové úlohy mesta a Mikroregiónu
Horné Kysuce

6. 2. prijatie zástupcov firmy CGS s.r.o. Bratislava – zabezpečenie
produktu softwarového TERRA DESKTOP, Ing. Magdaléna
Gulášová – príprava digitálnych technických máp, nového
katastra a ďalších softwarových vecí Mestského úradu v
Turzovke

7. 2. prijatie Ing. Jozefa Plašila, miestostarostu mesta Bohumín,
Mgr. Pavla Buzeka, starostu Dolní Lutyne, Ing. Dušana
Timka, riaditeľa ČEZ a.s. Elektráreň Dětmarovice, Ing. Karel
Sázavský, generálny riaditeľ TENZA a.s. – vo veci realizácie
energetických koncepcií mesta, referenčná stavba, kotolňa,
dispečing, regulácia v meste
Turzovská televízia „Na aktuálnu tému“ – problémy zdravot-
níctva v meste Turzovka, za účasti hovorcu ŽSK Ing. Petra
Kubicu, riaditeľky Polikliniky p. Smrečkovej, poslanca ŽSK
MUDr. Jozefa Marca
prijatie veľvyslanca USA v SR j.e. Rodolphe "Skip" M. Valleho

8. 2. rokovanie Mikroregiónu Horné Kysuce(MHK) – príprava
celoslovenského zrazu turistov a programu LIDER v MHK

9. 2. prijatie Slovenskej televízie, redaktor p. Matušinský – riešenie
problémov školstva, aktivity ponúkané v CVČ

12. 2. porada riaditeľov škôl a školských zariadení v meste Turzovka
televízia JOJ, Iveta Marešová – riešenie problémov vykurova-
nia škôl a školských zariadení v meste

13. 2. pracovné stretnutie vo veci informácie o dopravnom generele
mesta a plánovaní výstavby novej autobusovej stanice v
Turzovke, za účasti Ing. Petra Pobehu, generálneho riaditeľa
SAD Žilina, Ing. Mariána Vranku, prednostu Obvodného
úradu pre cestnú dopravu Čadca
rokovanie Rady Združenia miest a obcí Kysúc Čadca – prípra-
va XVII. snemu ZMOS

14.,15. a 16.2. účasť na medzinárodnom veľtrhu HOLIDAY WORLD Praha
– výstava CR a regionálneho rozvoja, prezentácia nášho mesta
a Mikroregiónu Horné Kysuce

17. 2. 7. reprezentačný ples mesta
18. 2. výročná schôdza Turzovského veterán klubu
19. 2. Ing. Bugrová, Žilinský samosprávny kraj – projekty v oblasti

sociálno – zdravotných nástrojov mesta Turzovky, návšteva za
účasti poslanca MsZ Vladimíra Gajdičiara
prijatie mjr. Vladimíra Friša, riaditeľa OO PZ Turzovka –
riešenie problémov verejného poriadku a bezpečnosti mesta
prijatie PhDr. Dušana Galla, riaditeľa Regionálneho vzdeláva-
cieho centra Martin – projekt vzdelávania samospráv, obcí a
miest Kysúc
natáčanie do regionálneho týždenníku Televízie Polar, ČR, s
redaktorkou  Danou Bielickou
prijatie Ing. Jozefa Švehlu a Ing. Valérie Vehovskej, OSBD
Čadca – riešenie komunálnych problémov v meste a p.

20. 2. sekretariát Euroregiónu Beskydy – film o Žilinskom kraji –
grant INTERREG
prijatie u primátora mesta Žiliny Ing. Ivana Harmana            
Pochovanie basy v Šark parku – koniec fašiangov v Turzovke

21. 2. návšteva Žilinského samosprávneho kraja Ing. Juraja Blanára
– záštita nad Celoslovenským zrazom turistov a riešenie prob-
lémov dopravy v meste
rokovanie Mestského zastupiteľstva mesta Turzovky

22. 2. kontrolný stavebný deň stavby „Zásobovanie vodou a
odkanalizovanie Horných Kysúc“, v meste Turzovka, har-
monogram a postup stavby
prijatie poslanca NR SR Ing. Pavla Prokopoviča, v rámci posla-
neckého dňa – riešenie rozvojových problémov v meste
Turzovka

Informácie zo života mesta a o meste: Spravodajca mesta Turzovka (aj na web stránke mesta), tel.: MsÚ 041/4352 461, www.mestoturzovka.sk
Aktuálne informácie nájdete nepretržite 24 hodín denne na VIDEOTEXTE MESTA TURZOVKA  –  Televízne vysielanie TURZOVSKÝCH NOVÍN každý piatok o 18.00 h v premiére 

Vo štvrtok 22.februára sa uskutočnil
kontrolný deň na stavbe „Dodávka pit-

nej vody a odkanalizovanie Horných Kysúc“,
ktorý sa na základe pozvania primátora mesta
Turzovka tento krát uskutočnil v priestoroch
Medzinárodného informačného centra v
Turzovke.

Zástupca IZ AQUA Bratislava – hlavný
inžinier stavby poďakoval samospráve mesta
Turzovka za pozvanie a poskytnutie
priestorov na rokovanie investora stavby, zho-
toviteľov stavby aj zástupcov miest a obcí,
ktoré sú stavbou dotknuté. Hlavný inžinier
stavby požiadal prítomných, aby sa vyjadrili a
pripomienkovali závery januárového kontrol-
ného dňa a oboznámil prítomných s pro-
gramom februárového kontrolného dňa. Za
zhotoviteľa  stavby Ing. Omániková zo
Združenia Horné Kysuce informovala, že v
súčasnosti prevzal zhotoviteľ 8 čiastočných
stavenísk, na ktorých prebiehajú prípravné
práce, realizujú sa práce na ČOV Čadca, kde
sa vykonávajú demolácie objektov. Zahájili sa
práce na kanalizácii v Milošovej, Čiernom,
Čadci, Olešnej, kde prebiehajú prípravné
práce, vytýčenie trás a v mesiaci marec sa
predpokladá aj začatie zemných prác.
Zemné práce boli zahájené aj v extraviláne
mesta Turzovka smerom na Klokočov, kde
dodávateľ prevzal 3,3 – 3,5 km trasy.
Ostatné objekty stavby sú v štádiu prípravy.

Investor stavby informoval, že postup prác
sa urýchli už po 15. marci, kedy sa oficiálne
končí zimná údržba na cestách a miestnych
komunikáciách, čo umožní zahájiť práce aj na
cestách II. a III. triedy, ktorými v niektorých
úsekoch vedú hlavné kanalizačné zberače.
Predpokladá sa, že už na marcovom kontrol-
nom dni bude možné oznámiť, že bolo odovz-
daných podstatne viac objektov stavby na
začatie výstavby. Zároveň by sa mal upresniť
a aktualizovať priebeh a harmonogram prác.

Zhotoviteľ  skonštatoval, že táto stavba je
veľmi rozsiahla, náročná na prípravu, takže i
keď sa občanom možno zdá, že stavba

nenapreduje, zhotoviteľ sa  zameriava v tomto
zimnom období hlavne na kvalitnú prípravu
pre plynulé začatie prác a ich neprerušované
pokračovanie v nasledujúcom období. V
súčasnej dobe zhotoviteľ rokuje a vyberá
poddodávateľov stavby, aby dostatočne
zabezpečil kapacity na výraznejšie pracovné
nasadenie už v druhom štvrťroku 2007. V
tomto roku by mala byť vykonaná 1/3 objemu
celkových prác v predpokladanom objeme
cca 900 mil. Sk.

Pokiaľ sa týka prebytočnej zeminy, je
možnosť ňou (v prípade vhodnosti použitia)
vyriešiť niektoré požiadavky samospráv na
vyrovnanie terénnych nerovností
rozsiahlejších plôch svojich pozemkov, ale v
konečnom dôsledku tento materiál bude likvi-
dovaný v súlade so stavebným zákonom a
zákonom o odpadoch.

Zároveň investor informoval prítomných o
tom, že v mesiacoch február a marec usku-
točňuje po dohode s mestom resp. obcou
pracovné stretnutia s poslancami mestských
a obecných zastupiteľstiev, a zároveň stretnu-
tia s občanmi, na ktorých dostávajú informá-
cie o priebehu realizácie stavby, aké povin-
nosti vyplynú pre investora, dodávateľa,
mesto či obec aj samotného občana. V
meste Turzovka sa takéto rokovanie usku-
toční v závere marca a bližšie informácie
poskytneme našim občanom prostred-
níctvom budúce vydania „Spravodajcu“, vo
vysielaní mestskej televízie aj prostred-
níctvom mestského rozhlasu.

Keďže podľa slov zástupcov investora aj
zhotoviteľa sa stavba naplno rozbehne už o
niekoľko dní, rokovania s konkrétnymi dodá-
vateľmi stavebných prác v meste Turzovka
budú naberať na intenzite a samospráva
bude svojich občanov o aktuálnej situácii
informovať čoraz častejšie. Vyzývame preto
všetkých, ktorí majú záujem o napojenie sa
na vodovod či verejnú kanalizáciu, aby
pravidelne sledovali všetky dostupné médiá,
ktoré im naše mesto ponúka.

Zápis detí do MŠ

Riaditeľstvo Materskej školy Turzovka – Šarky v súlade
s vyhláškou Ministerstva školstva a vedy SR č. 353/1994
Z. z. o predškolských zariadeniach v znení vyhlášky MŠ
SR č. 81/1997 Z. z. a v znení vyhlášky MŠ SR č.
540/2004 Z. z. pozýva všetkých rodičov detí predškol-
ského veku na zápis detí do Materskej školy na školský
rok 2007/2008,ktorý sa uskutočňuje v dňoch 

od 15. februára do 31. marca 2007.
Výška mesačného poplatku je v súčasnosti 300 Sk a

tento príspevok sa uhrádza do 10. dňa v kalendárnom
mesiaci. Rodičia  uhrádzajú okrem uvedeného príspevku
aj výdavky na stravovanie dieťaťa. Celodenná strava (desi-
ata, obed, olovrant) je v sume 30 Sk. Poplatok na režijné
náklady na výrobu pokrmov v školskej jedálni je jednotne
100 Sk na 1 osobu/1 mesiac.

Vašim deťom ponúkame:
– kvalitný výchovno-vzdelávací proces, zameraný na

prípravu detí na vstup do 1. ročníka základnej
školy

– priaznivé podmienky na plnenie programov: 
– Škola podporujúca zdravie, ktorého súčasťou sú:
– multimediálny projekt podpory a rozvoja zdravia 
– ADAMKO hravo zdravo
– Pro Enviro (environmentálny projekt), prostredníctvom

ktorého vštepujeme deťom základy ekológie, významu
zdravého životného prostredia, nevyhnutnosť symbiózy
medzi človekom a prírodou a uvedomenie si prírodu
poznať a chrániť.

– Rehabilitačné cvičenia detí zamerané na posilňovanie
svalstva, chrbtice a správne držanie tela 

– Podpora sebarealizácie detí v rôznych záujmových čin-
nostiach a krúžkoch v spolupráci s CVČ:

– LEGO DACTA
– Folklórny krúžok „Ďatelinka“
– Anglický jazyk 
– Športový krúžok
– Futbalový krúžok
– Výtvarný krúžok – výtvarný odbor ZUŠ

Už teraz sa tešíme na našich nových škôlkarov!

Zimné obdobie a zvlášť fašiangy – teda obdobie od Vianoc
do Popolcovej stredy, vždy využívali ľudia nielen na
odpočinok, ale široko otvárali náruč i veselej hudbe,

spevu a tancu. Fašiangy sú preto oddávna dňami veselej zábavy,
maškarných plesov a nespútaného veselia.

V posledný fašiangový deň nebolo tomu inak ani v Turzovke,
kde sa stretli všetci, ktorí sa chceli dobre zabaviť. V programe,
ktorý pripravili Ženská spevácka skupina Turzovanka,
Gernátovci, Turzovskí heligonkári, detská folklórna skupina
Bukovinka a Školský klub detí, bolo naozaj čo obdivovať.

Už v sprievode, ktorý sa sústredil pred KD a odtiaľ prešiel
celým mestom až do Šarkparku bolo vidieť, že je na čo sa tešiť. Rôzne
typy masiek – ježibaby, preoblečene „staré“ babky, vodník či smrtka priv-
olali takmer všetkých okoloidúcich, ktorí si s nimi i zatancovali. V Šark-
parku, pokračoval program vinšovačkami, spevom a samozrejme
„pochovaním basy“, ktoré ukončilo fašiangové obdobie v našom meste.

Program bol príjemným spestrením pre našich obyvateľov, ktorí
odchádzali veselí a v dobrej nálade. Taktiež sa aj takouto formou priblížili

mladšej
generácií  tradície našich predkov,
ktorými sa v minulosti pravidelne
končilo fašiangové obdobie.

Text a foto: Kamil Kobolka

Aj v Turzovke sa pochovávala basa

Kontrolný deň na stavbe „Dodávka pitnej vody a
odkanalizovanie Horných Kysúc“ tento krát v Turzovke.



Tento víkend sa v Turzovke konal 2. ročník súťaž-
nej prehliadky folk, country, worldmusic a

príbuzných žánrov Turzovský vrabčiak 2007. Pre-
hliadka je vstupnou bránou na najväčšie festivaly v
Čechách a na Slovensku o čom svedčí aj veľký záu-
jem prihlásených skupín. Z celkového počtu 12 sa
do finále Moravského vrabca na základe odporúča-
nia odbornej poroty prebojovalo 5 kapiel. Na 1.
mieste sa umiestnila kapela Karpatské horké – Svätý
Jur, ktorá okrem postupu získala honorované vys-
túpenie na Drotárii 2007 a 20 hodín v nahrávacom
štúdiu SOUND ATTACK s.r.o. zdarma. 2. miesto
patrilo Turkovcom – Dolné Vestenice, 3. miesto
získal Pathetic Hypermarket Band – Bratislava. K
ďalším postupujúcim patrili Cestujúci – Bratislava a
Irish Rose – Košice. Náhradnou postupujúcou
skupinou je Tee-Pee – Čadca. Udeľovali sa aj ďalšie
ceny – Cenu primátora mesta Turzovka získala sku-
pina Malý Princ z Prešova a Cena sympatie orga-
nizátorov Moravského vrabca  bola udelená skupine
Moonlight z Čadce.

Na záver celého podujatia vystúpila skupina
Divozel, víťaz vlaňajšieho podujatia a skupina Bu-
kasový masív z Modry.

Organizátori ďakujú všetkým, ktorí akýmkoľvek
spôsobom prispeli a pomohli zorganizovať, toto
podujatie, zvlášť ďakujeme Centru voľného času,
Základnej umeleckej škole, Antonovi Kadurovi a
sponzorom Stavospol, s.r.o., Timex Martin Krištiak,
Ján Staník – Kross, Fotoslužba Miroslav Chrenšť,
Herakles Ing. Miroslav Sebechlebský.

Prvétohtoročné pracovné
zasadnutie Mestského

zastupiteľstva v Turzovke sa usku-
točnilo v stredu 21. februára. Po
úvodných náležitostiach – schválení
programu, návrhovej komisie (E.
Hejčíková, F. Michnica, P. Maďari) a
overovateľov (J. Majtánová, M.
Tkáčiková) sa poslanci zaoberali
návrhom novelizácií základných leg-
islatívnych noriem mesta. Po
krátkych diskusiách schválili nové
znenie Štatútu mesta a
Rokovacieho poriadku MsZ. Prijali
návrh a schválili Zásady činností
pracovných komisií MsZ, Rokovací
poriadok komisií MsZ a Poriadok
odmeňovania členov samo-
správnych orgánov mesta a MsZ.

V ďalších bodoch poslanecký
zbor  ustanovil pracovné komisie
MsZ a zvolil predsedov týchto
komisií:
– Komisia finančná a správy

majetku mesta, predseda L.
Madaj

– Komisia životného prostredia,
dopravy, výstavby a územného
plánu, predseda M. Krištiak 

– Komisia podnikateľská,
obchodu, cestovného ruchu a
verejného poriadku, predseda J.
Stuchlík

– Komisia mládeže, vzdelávania,
športu a kultúry, predseda P.
Maďari

– Komisia sociálna a zdravotná,
predseda V. Gajdičiar

Poslanci ďalej delegovali zástup-
cov samosprávy do Rád škôl a
školských zariadení, stali sa
nimi:
– L. Madaj, P. Maďari do Rady

školy pri ZŠ Turzovka

– J. Stuchlík, V. Belková do Rady
školy pri ZUŠ Turzovka

– E. Hejčíková, J. Filo do Rady
školy pri MŠ Turzovka Šarky

– L. Šteiniger, V. Gajdičiar do
Rady školy pri CVČ Turzovka

– J. Majtánová do Rady školy pri
Gymnáziu v Turzovke
Potom hlavný kontrolór predložil

správy o vykonaných kontrolách
samosprávnych kompetencií a čin-

nosti organizácií mesta za uplynulé
obdobie (spolu 14) a  správy o svo-
jej činnosti za 3. a 4. štvrťrok 2006
ako aj sumárnu správu o činnosti
hlavného kontrolóra  za celý
uplynulý rok. Poslanci okrem iného
ďalej prerokovali časovo-obsahový
plán zasadnutí MsZ a plán výcviku,
súťaží a preventívnej činnosti zása-
hovej jednotky hasičského zboru na
rok 2007.

Spravodajca mesta Turzovka. Vychádza dvakrát mesačne. Registrácia Okresný úrad, odbor školstva a kultúry Čadca, č. 1/1999. Vydáva Mestský úrad Turzovka. Redakčná rada: Mgr. Kamil Kobolka (šéfredaktor), Agáta Machovčáková, Jana Rudinská, Emília Škorníková, Rudolf Šobich

3.marca 2007 o 19.30 hod.
Eragon
akčný / sci-fi. Jeden chlapec…jeden
drak…svet plný dobrodružstva. Mládeži
prístupný od 12 rokov

10.marca o 19.30 hod.
Príbeh narodenia.
dráma. Jej dieťa zmení svet... Príbeh o
putovaní Márie a Jozefa do Betlehema,
kde sa má narodiť Ježiš. Mládeži prís-
tupný

KINO JAŠÍK – MAREC 2007

Spoločenská kronika – JANUÁR 2007
Vitaj dieťa
Miroslav Garaj
Peter Janetka
Ivan Slezák

Karin Mihaľová
Kristián Kubaška

Andrej Krišica
Mária Hrivíková

Želáme veľa šťastia!

Manželstvo uzatvorili
Miloš Bojda – Daniela Trúchla
Martin Greguš – Silvia Šubová

Ján Jaroš – Jaroslava Kaderková
Pavol Korenčík – Dana Kvašňovská

Všetko najlepšie!

Jubilanti
Vasil Chochruň – 60 rokov

Jozef Dlhopolček – 60 rokov
Vincent Hnidka – 60 rokov

Veronika Suranová – 60 rokov
Jozef Kubačka – 60 rokov
Anna Jancová – 60 rokov

Anna Prisudová – 60 rokov
Anna Dorociaková – 60 rokov

Ján Martiak – 70 rokov
Margita Kožíková – 70 rokov

Veronika Kubincová – 70 rokov
Květoslava Masná – 70 rokov

Ondrej Hroš – 70 rokov
Peter Dička – 80 rokov

Martin Piroha – 80 rokov
Ladislav Skorka – 80 rokov

Pavol Staník – 80 rokov
Mária Malachová – 80 rokov
Agnesa Šušlíková – 90 rokov

Srdečne blahoželáme!

Navždy nás opustili
Veronika Nekorancová  – 84 rokov

Kamil Čuboň – 27 rokov
Peter Kompánek – 25 rokov
Terézia Petreková – 56 rokov

Odpočívajte v pokoji!

Na svojom zasadnutí dňa
21. f e b r u á r a

2007 poslanci Mestského zastupiteľstva v
Turzovke schválili vytvorenie 5 stálych pra-
covných komisií MsZ, Zásady činností
komisií MsZ a Rokovací poriadok komisií
MsZ a zároveň schválili zo svojich radov
predsedov týchto komisií, ktorí budú stáť na
čele komisií a budú riadiť a organizovať ich
prácu pre nasledujúce volebné obdobie.
Predsedom Komisie finančnej a správy
majetku mesta sa stal Ladislav Madaj, za
predsedu Komisie životného prostredia,
dopravy, výstavby a územného plánu bol
zvolený Martin Krištiak, Komisiu podni-
kateľskú, obchodu, cestovného ruchu a ve-
rejného poriadku bude viesť Jozef Stuchlík,
predsedom Komisie mládeže, vzdelávania,
športu a kultúry sa stal Bc. Peter Maďari a
vedením Komisie sociálnej a zdravotnej bol
poverený Vladimír Gajdičiar. Všetkým
novozvoleným predsedom komisií blaho-
želáme a pri príležitosti ich zvolenia sme im
položili dve otázky našej pravidelnej rubriky:

1. Aké budú Vaše priority pre prácu v
poslaneckom zbore a ako a čím
chcete prispieť k úspešnému fungova-
niu samosprávy?

Ladislav Madaj: K mojim prioritám bude
patriť realizácia a dokončenie už schvá-

lených projektov, ako nový cintorín, nafuko-
vacia hala. Pokračovať v obnove školských
budov, zrealizovanie domova sociálnych
služieb a viac sa zamerať na bežné prob-
lémy občanov, ktoré ich denne trápia a str-
pčujú im život.

Martin Krištiak: Rád by som pomohol
pri užšom prepojení mestského zastu-
piteľstva a mestského úradu. S obyvateľmi
treba hlavne komunikovať a snažiť sa
pomôcť s riešením ich problémov, aby
vedeli, že „svojho“ poslanca MsZ vôbec
majú.

Jozef Stuchlík: Moje priority budú odra-
zom potrieb a záujmov našich občanov.
Dúfam, že čo najviac občanov využije
aktuálny dotazník na zisťovanie občian-
skych problémov v meste, aby sme mohli
na základe vecnej analýzy riešiť koncepčný
rozvoj nášho mesta.

Bc. Peter Maďari: V prvom rade chcem
poďakovať svojim voličom, ktorí mi dali
dôveru v komunálnych voľbách, čo si
vysoko vážim. Chcem všetkých ubezpečiť,
že budem jednať v mene občanov a v ich
prospech, hájiť ich záujmy a potreby
každodenného života.

Vladimír Gajdičiar: Keďže základnou
úlohou obce pri výkone samosprávy je
starostlivosť o všestranný rozvoj jej územia
a o potreby jej obyvateľov, budem sa snažiť
spolu s odborníkmi – aj obyvateľmi mesta
hľadať možnosti riešenia týchto problémov,
ktoré nám prináša život v našom meste.
Obyvateľ mesta má možnosť zúčastňovať
sa na samospráve, má možnosť rozhodovať
v miestnom referende. K úspešnému fun-
govaniu samosprávy môžem prispieť hlavne
svojou aktívnou účasťou na zasadnutiach
mestského zastupiteľstva . Termíny zasad-
nutí sme dostali včas, je na nás poslan-
coch, aby sme si zabezpečili voľno v práci

a obhajovali záujmy obyvateľov. Obyvatelia
majú možnosť zo zákona, zúčastňovať sa
na týchto zasadnutiach. Chcem prispieť aj
svojimi vedomosťami v oblasti sociálnej
práce, ktoré získavam štúdiom na Fakulte
Zdravotníctva a sociálnej práce v Trnave,
ako externý študent.

2.Ako si predstavujete svoju činnosť
v komisii, ktorej ste sa stali predse-
dom?

Ladislav Madaj: Najskôr musím kole-
gom poslancom poďakovať za prejavenú
dôveru, ktorá ma zaväzuje. Svoju prácu v
komisii si predstavujem tak, že pripravíme
pre našich kolegov poslancov čo najlepšie
materiály na prerokovanie v pléne a
dokážeme zostaviť taký rozpočet, aby sme
zrealizovali čo najviac projektov, ktoré
mesto pripravilo alebo pripravuje.

Martin Krištiak: Prvoradou úlohou nie-
len komisie, ale celej samosprávy je
dokončenie územného plánu mesta, aby
bolo možné jasne zadefinovať postup a
rozvoj IBV, KBV a ďalších investičných akcií
mesta, prípadne podnikateľských subjek-
tov. Ďalšou úlohou  je dokončenie
dopravného generelu – teda systému
dopravy v meste a jeho okolí a pomoc pri
veľkom a najmä nesmierne  užitočnom pro-
jekte, ktorý sa začína realizovať, a tým je
projekt Dodávka pitnej vody a odkanalizova-
nia Horných Kysúc.

Jozef Stuchlík: Najskôr sa chcem
oboznámiť dôslednejšie s problematikou vo
vzťahu k orgánom samosprávy, hlavne z
pohľadu úloh, ktoré bude táto komisia
riešiť. Chcem sa zamerať na funkčné vzťahy
a prepojenie podnikateľského prostredia na
samosprávu, verejný poriadok, kvalitnejšie
zabezpečenie verejnoprospešných služieb

v našom meste a hľadanie možností v
oblasti cestovného ruchu a ďalších aktivít.
Dúfam, že v tejto práci mi pomôžu i členovia
tejto komisie, čo bude v prospech našich
občanov.

Bc. Peter Maďari: Komisia, ktorej som
sa stal predsedom, bude vyvíjať takú čin-
nosť, aby sa v našom meste plnohodnotne
rozvíjala oblasť športu, aby kultúra bola
prístupná širokej verejnosti, voľnočasové
aktivity boli organizované pre všetky vekové
kategórie. Oblasť školstva je základom v
každej spoločnosti, a preto sa budem
snažiť, aby školstvo bolo na jednom z prvo-
radých miest záujmu v našom meste, veď
deti a mládež sú pokračovateľmi hodnôt,
ktoré pre nich dnes vytvárame.

Vladimír Gajdičiar: V meste sa pracuje
na komunitnom pláne. V tomto období sa
medzi obyvateľov distribuoval dotazník s
otázkami z oblasti poskytovania zdravot-
níckych služieb, sociálnych služieb,
zamestnanosti, životného prostredia a
vzdelávania. Prosím občanov, aby sa
vyjadrili k týmto otázkam, lebo na základe
ich potrieb sa urobí analýza, aby sa mohol
spracovať komunitný plán mesta. Na zák-
lade týchto výsledkov môže sociálna a
zdravotná komisia hľadať možnosti riešenia
cez fond sociálneho rozvoja, európsky
sociálny fond a ostatné inštitúcie, ktoré
podporujú projekty s touto problematikou.
Budú však podporené len tie projekty, ktoré
vychádzajú z potrieb obyvateľov danej
komunity. Preto je dotazník veľmi dôležitý
ako pre nás poslancov, tak aj pre občanov.
Komisia bude ochotná spolupracovať so
všetkými organizáciami a aj ľuďmi, ktorí
pracujú, alebo budú pracovať v danej
oblasti.

– kk –

Rozpočet mesta v marci ukončí rozpočtové provizórium.
Mesto Turzovka v roku 2007 pokračuje v hospodárení podľa rozpoč-

tového roka 2006 a rámcových rozpočtov  rokov 2007-2009. Mesto podľa
zákona č. 583/2004 o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy
môže hospodáriť v rozpočtovom provizóriu. V rozpočtovom provizóriu sa
hospodári vtedy, ak rozpočet mesta na nasledujúci rozpočtový rok
neschváli mestské zastupiteľstvo do 31. decembra bežného roka podľa
rozpočtu predchádzajúceho rozpočtového roka. Výdavky uskutočnené
počas rozpočtového provizória nesmú prekročiť v každom mesiaci 1/12
celkových výdavkov predchádzajúceho rozpočtového roka. Výnimku tvoria
výdavky uskutočnené počas rozpočtového provizória, ktoré sa uhrádzajú v
súlade s termínmi splácania dohodnutými v predchádzajúcom rozpočtovom
roku a výdavky uskutočnené počas rozpočtového provizória na povinnú
úhradu. Rozpočtové príjmy a výdavky uskutočnené počas rozpočtového
provizória sa zúčtujú s rozpočtom mesta až po jeho schválení mestským
zastupiteľstvom.

Výdavky, ktoré sú preplácané v rozpočtovom provizóriu tvoria : bežné
výdavky vynaložené na správu úradu (mzdy, odvody, noviny a časopisy,
voda, teplo a pod.), splácanie úrokov a úverov, splácanie leasingu – na zák-
lade splátkových kalendárov, ďalej sú preplácané bežné výdavky pre
rozpočtové a príspevkové organizácie, ktorých zriaďovateľom je mesto.

V rozpočtovom provizóriu sa preplácajú aj náklady investičného charak-
teru, na ktoré bola uzatvorená zmluva o dielo v predchádzajúcom rozpoč-
tovom roku.

V týchto dňoch už prebiehajú prípravy na zostavenie riadneho rozpočtu
mesta, aby návrh mohli prerokovať a doplniť komisie MsZ a predložiť na
rokovanie mestskému zastupiteľstvu, ktoré by sa malo otázkou rozpočtu
zaoberať v mesiaci marec 2007. Návrh rozpočtu sa pripravuje ako
viacročný na roky 2007 – 2009, preto sa kladie veľký dôraz na dodržanie
všetkých zákonných noriem. S pripravovaným návrhom rozpočtu na rok
2007, ktorý je záväzný pre rozpočtový rok Vás oboznámime i na stránkach
Spravodajcu.

Ladislav Madaj Martin Krištiak Jozef Stuchlík Bc. Peter Maďari Vladimír Gajdičiar

Aktualizuje sa zoznam spolkov a záujmových združení

Mesto Turzovka z dôvodu vylepšenia
spolupráce v súčasnosti aktualizuje databázu –
adresár organizácií, inštitúcií, spolkov a záuj-
mových združení v meste Turzovka, ktoré sa
zaoberajú spoločenskou činnosťou, športom,
kultúrou, ale aj ďalšími oblasťami života v meste
Turzovka. Týmto prosíme všetky dotknuté sub-
jekty a ich štatutárnych zástupcov o uvedenú
spoluprácu pri doplnení a aktualizácii databázy.
Jedná sa najmä o nahlásenie presného názvu a
adresy inštitúcie, zodpovedného štatutárneho
zástupcu a kontaktov. 

Informácie je možné odovzdať osobne v pra-
covných dňoch od 7,00 – 15,00 hod. na
Mestskom úrade v Turzovke, referát správy,
alebo na e – mail: msu@mestoturzovka.sk, fax
041/4352 471.

Mestský podnik služieb
Predmier 22, 023 54 Turzovka

PONÚKA

– Nákladná doprava:
– Škoda 151.261 LIAZ sklápač (zimná údržba –

pluh, nadstavba na posyp)
– Avia (sklápač), Avia (valník), Praga V3S (fekál-

ny voz), Mercedes Benz UNIMOG 90 – uni-
verzálny nosič náradia

– montážna plošina do výšky 8 m
– cepaková kosa – kosenie príkop
– tanierová agresívna kefa – čistenie povrchu

ciest a dlažieb
– fréza na čistenie príkop
– zimná výbava – šipový pluh
– Mechanizmy:
– UN 053 (nakladač)
– Zetor 5245 (zimná údržba – pluh, letná údržba

– bubnová kosačka)
– Zetor 114.41 Forterra (štiepkovač, zimná

údržba – pluh)
– DT – 75 (pásový traktor)
– IFA (strojné zametanie ulíc a mestských komu-

nikácií) 
– Kärcher (malý zametač)
– Valec Vibromax (chodníkový)
– vyspravenie výtlkov MK (ABS)
– Výroba a predaj betónu betónových výrobkov

(žľaby, skruže...)

Kontakt: tel.: 0905 381 464
fax.:041/4352 326, 041/4352 326
E-mail : mps-tka@stonline.sk
Vaše objednávky prjímame v pracovné dni:
PO – PI od 06.00 do 14.00 hod.

ZASADALO MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO

Fond Otváraj sa brána podporili aj účastníci reprezentačného plesu v Turzovke (19. február 2007)
Organizátori tohtoročného plesu prekvapili pripravenou mini dražbou detských výtvarných a fotografických prác. Práce

od Danky Lipkovej (19 r.), študentky SOŠ Čadca s názvom Zimné kúzlo 1,2, Sone Bielčikovej (11 r.), žiačka ZŠ v Turzovke
s názvom: Včela, Erika Bielčika, (13 r.) žiaka ZŠ v Turzovke s názvom Zátišie s Kysucou, Marty Ježíkovej, (18 r.), študentky
Gymnázia v Turzovke s názvom Kysuca 1,2, Martina Voleka, (11 r.),  žiaka ZŠ  v Turzovke s názvom Tanec húseníc, Martina
Mozolíka, (17 r.), študenta Gymnázia v Turzovke s názvom Opustené hniezdo, Aleny Mikolajovej, absolventky 2.stupeňa ZUŠ
v Turzovke, Kataríny Neveďalová, absolventky 2.stupeňa ZUŠ v Turzovke, Martiny Jancovej, (13 r.), žiačke ZUŠ Turzovka s
názvomToaleta, Tomáša Sobčáka, (9 r.) žiaka ZŠ v Turzovke s názvom Na jar, Simony Malíkovej, (9 r.) žiačky ZŠ v Turzovke
s názvom V našej záhrade a Gréty Kučavíkovej, (9 r.) žiačky ZŠ v Turzovke s názvom Krása okolo nás, sa veru zapáčili
mnohým. Takmer každá z ponúknutých detských prác sa prehupla cez tisíckorunovú hranicu. A mnohým sa iste zapáčil aj
zmysel celej aukcie, veď výťažok z dražby putoval na podporu neinvestičného fondu Otváraj sa brána.

Turzovský vrabčiak je za nami,

môžeme sa tešiť na country

hudbu počas Drotáriu 2007


